

Declaration on the TÜV Rheinland Supplier Code of Conduct

Dear suppliers,

TÜV Rheinland is committed to ethical business conduct, respect for human and labor rights and environmental protection. We are committed to continuous improvement in the areas of environmental, social and governance (ESG) and creating transparency about our actions. The contribution of our suppliers is essential for quality assurance, future viability, and for ensuring a positive contribution of our services toward sustainable development. In this context, the TÜV Rheinland Supplier Code of Conduct (SCoC) reflects our expectations of cooperation with our suppliers and creates a common understanding of sustainability. By providing multilingual translations of the SCoC on our [global website](#), we aim to contribute to increasing transparency and openness.

In order to reflect our current understanding of sustainability and the legal requirements, we have revised our SCoC as provided at the above link. The implementation of this revised SCoC within our supply chains requires that our suppliers familiarize themselves with our guiding principles and accept them as the basis for our ongoing cooperation. We gladly invite you to join us on this journey.

We, the undersigned, hereby confirm on behalf of our company that we have read and understood the TÜV Rheinland Supplier Code of Conduct and undertake to comply with its guidelines as part of our contractual relationship.

Date

Signature supplier

Déclaration sur le Code de conduite des fournisseurs de TÜV Rheinland

Chers fournisseurs,

TÜV Rheinland s'engage à respecter l'éthique commerciale, les droits de l'homme et du travail et la protection de l'environnement. Nous nous engageons à nous améliorer continuellement dans les domaines environnementaux, sociaux et de gouvernance (ESG) et à créer la transparence sur nos actions. La contribution de nos fournisseurs est essentielle pour garantir la qualité, la viabilité future et assurer une contribution positive de nos services au développement durable. Dans ce contexte, le [Code de conduite des fournisseurs de TÜV Rheinland \(SCoC\)](#) reflète nos attentes en matière de coopération avec nos fournisseurs et crée une compréhension commune du développement durable. En fournissant des traductions multilingues du SCoC sur conduite sur [notre site web global](#), nous souhaitons contribuer à une transparence et une ouverture accrues.

Afin de refléter notre compréhension actuelle du développement durable et des exigences légales, nous avons révisé notre SCoC comme indiqué dans le lien ci-dessus. La mise en œuvre de ce SCoC révisé dans nos chaînes d'approvisionnement exige que nos fournisseurs se familiarisent avec nos principes directeurs et les acceptent comme base de notre coopération continue. Nous vous invitons à nous rejoindre sur ce chemin.

Nous, soussignés, confirmons par la présente, au nom de notre entreprise, que nous avons lu et compris le Code de conduite des fournisseurs de TÜV Rheinland et que nous nous engageons à respecter ses directives dans le cadre de notre relation contractuelle.

Veillez compléter et signer la version anglaise.